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FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  

Onsdag d. 15. juni 2022 kl. 17.30-19 på Rødding Skole 
 
Deltagere: Mette Jønsson, Aksel Bertelsen, Jan Hjortebjerg, Dorthe Oksen, Gry Jensen, 

Louise Madsen, Jim Zacharia, Helle Wedel Christiansen, Marlene Bøgh, Trine Jensen, Thor 

(elevrådsformand), Asta (næstformand elevrådet), Michael K. Nielsen Helle A. Høffner og 
Henriette Rask 

 

Afbud:  Asta, Trine Jensen (lejrskole) og Michael Nielsen, 

 

 

Referat: 

Punkt Art Referat 
1. Opfølgning på 

referat + opfølgning 
fra sidste møde 

 

OP 
5 min.  

 

 
Referatet er godkendt. 

2. Elevrådet O 

10 min. 

Formålet med punktet: 

At elevrådet opdaterer bestyrelsen 
omkring, hvad de arbejder med 

 
Orientering fra elevrådet: 

 Thor fortæller, at 

frikvartersordningen er evalueret i 
elevrådet. Det er gået godt. 

 Thekøkkenet er sat op ved de nye 
8.-9. klasserne. Der er forsøgt at 

finde vand til etablering af 
thekøkken på 7. klasses gangen, 
men uden held  

 Aktivitetslokalet arbejdes der 
videre med ved det nye elevråd. 

P.t. er det begrænset, hvad der er 
sponsoreret af inventar til lokalet 

 Der skal bygges en hems på 
biblioteket. 

 Den nye form for elevrådsdag 
virkede godt. Dagen skal udvides, 

så der er flere aktiviteter. Generelt 
godt at få prøvet en ny form for 
dagen. 

 Næste år er elevrådsdagen 
placeret, så LBC kan deltage i 

elevrådsdagen. 
 

Ros fra skolens personale til 9. klasser-
ne. 
 

3. Skal ordningen 
omkring 9. årgang 

B 
10 min. 

Formålet med punktet: 
At bestyrelsen klædes på til at tage en 
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fortsætte? Se bilag  beslutning om ordningen skal fortsætte 
 

Det er besluttet, at ordningen fortsætter 
for kommende 9. årg.. Retningslinjerne 
justeres. 

 

4. Åbent 

hus/forældredage 
(se bilag) 

OP+D+B 

10 min. 

Ledelsen præsenterer oplægget.  

Oplægget blev godkendt. 

5. Evaluering af 
møder  

D 
20 min.  

Hvad har fungeret godt? 

 Virtuelle referater af bestyrelses-

møderne 

 Tiden overholdes 

 Tidsfastsættelsen i dagsordenen; 
herunder, at der skal gives besked 

forud for en besked, som tager 
længere tid 

 Arbejdsmøder for de forældrevalgte 

 Godt med webinar for Skole og 

Forældre.  

 Godt at komme roligt ind i besty-

relsesarbejdet 

 God struktur på møderne 

 
 
Hvad ønsker vi mere af? 

 Mindre orientering og komme mere 
i dybden med punkterne. 

 Det tog lang tid at finde ud af 
bestyrelsens beføjelser. Det vil 

være godt med en oversigt over, 
hvad bestyrelsen har af opgaver. 

 Godt med medarbejdere, som 
kommer og fortæller om indsats-

områder. Der skal dog være en 
tydeligere rammesætning.  

 Et ”CV” over bestyrelsens kompe-

tencer. 

 Forslag fra et bestyrelsesmedlem om at 

sende videoreferat ud til den øvrige 
bestyrelse, inden det lægges på skolens 
FB-side 

 Rundvisning på begge matrikler i 

begyndelsen af året. 

 Der mangler et årshjul og en liste 
med kontaktoplysninger 

 Evt. besøg af Skole og Forældre på 
et bestyrelsesmøde 

 
Ledelsen foreslår, at der det kommende 
år afholdes 7 møder af 3 timers varighed 
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i stedet for 9 møder af 2 timer + et 
temamøde 

 
Enighed om, at der planlægges med 7 
møder af 3 timers varighed (den nye 

bestyrelse synes også, det er en god ide). 
Ledelsen laver en mødekalender for det 
kommende år. Bestyrelsen indkaldes via 

kalenderen. 

6. Status på 

vuggestue 

O 

10 min. 

Orientering ved Mette og Aksel 

 
Der er kommet afslag på etablering af 

vuggestue. 
 
Forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer 

har sammen med lokalrådet og 
Støtteforeningen for LBC afholdt møde 
med udvalgsformand. 

P.t. står der ikke børn på venteliste til en 
dagplejeplads. Bestyrelsen anbefaler, at 

forældre skriver deres børn op på 
venteliste, så behovet for pasning af 0-2 
årige børn bliver mere retvisende. 

 
Strukturen for dialogmøder blev også 
drøftet med udvalgsformanden. 

Bestyrelsen opfordrer udvalget til, at der 
kommer en tilbagemelding om, at 

spørgsmålene kommer ud forud for 
mødet, og der efterfølgende kommer 
tilbagemelding/svar på input fra de 

enkelte bestyrelser. 
 

7. Nyt fra: 
o Børnehave + 

SFO Lintrup 

o SFO  
o Personalet 

o Forældre 
o Ledelse 

Rødding 

o Skole Lintrup 

O 
15 min. 

Børnehave: 

 Pædagogisk dag i børnehaven. Der 

har været arbejdet med 
læreplanstemaerne, som er blevet 
revideret. 

 Pædagoger skal på ”krible-krable-

kursus”. Inspiration til krible-
krable-zoo. 

 I SFO´en laves der en pædagogisk 

dag i efteråret. 
 

SFO: 

 Pædagogmedhjælper i Rødding har 

sidste arbejdsdag på mandag. Går 
på seniorpension. 

 

Forældre: 

 De afgående 

bestyrelsesmedlemmer giver 
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udtryk for at have været glade for 
bestyrelsesarbejdet. 

 
 
Skolen: 

 2 børnehaveklasser med i alt 41 
børn 

 Pædagogstilling: Samtale 23/6 kl. 
14 

 De mundtlige prøver er godt i 
gang. 9. klasserne har klaret sig 

flot. 

 Dimission den 22.06.. Formanden 

holder videotale 

 Maker Space lokale er ved at blive 

etableret 

 6. klasserne er i denne uge på 

lejrskole på Bornholm 

 Flere nye elever er blevet 

indskrevet på flere klassetrin 

 Der har været afholdt 

informationsmøde for kommende 
7. og 9. årg.. Positive tilkende-

givelser. Dog skal der fremover 
være en rundvisning for LBC og 
andre nye forældre. 

 
Bestyrelsen: 

 Skolen/bestyrelsen deltager i 

Open by night, hvor der er mulig-
hed for at komme på besøg på 

skolen. Der er lavet banner med 
reklame for arrangementet. 

 

8. Evt. 5 min. En stor tak til de afgående bestyrelses-

medlemmer for indsatsen, samarbejdet 
og engagementet i bestyrelsen. 
 

9. Kommende punkter 
 

 

 o Ny mødekalender for 22/23 

o Elevfravær; mange forespørgsler fra forældre 

omkring ekstraordinær frihed (tilba til de 
gode vaner)  

o Årshjul; herunder hvordan vi får mere 

udvikling på vores møder 

o Læringsmiljøer (løbende) 

o Præsentation af trivselsresultater  
o Facebook: Principper gennemgås og revideres 

o Helle Rønnow kommer på besøg til et møde 

o Personalets forventninger til 

fællesbestyrelsen, herunder hvad kan 

fællesbestyrelsen gøre for, at Rødding Skole 

bliver det foretrukne valg i hele skolelivet 
o Trivselsarrangementer: Hvordan integrerer vi 

bevægelse? Kan vi lave et idekatalog med 

bevægelsesaktiviteter som forældre blot kan 
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vælge imellem, når der skal afholdes 

arrangementer. Trivsels-
/klassearrangementer, hvor der er færdige 

koncepter med varierede aktiviteter, hvor alle 

kan være med. 

o Bestyrelsesdeltagelse ved alle forældremøder 
bl.a. mhp., at understøtte, at bevægelse bliver 

en fast del af kulturen på Rødding Skole/LBC 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning 

Venlig hilsen Mette Jønsson 


